
 
 
 
 
      AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT           
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  29  DE DESEMBRE DE DOS MIL QUINZE 
 
Dia:  24 d’octubre de 2015. 
Hora: 20 hores trenta minuts 
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
                

                 Sr.Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                  
          Sra. Margalida Morell Martorell           IPG 

       Sra. M. Immaculada Riera Matas       IPG 
       Sr. Francesc Canyelles Marqués        IPG 
       Sr. Joan Antoni Planells Rosselló         IPG 
       Sr. Toni Mari Ensenyat                          PSOE 
       Sr. Xavier Adrover Galmés                  PSIB-PSOE 
       Sra. Isabel Martín Román                    PSIB-PSOE 
       Sr Jesús Esteban Carrascon                PSIB-PSOE   
       Sr. Antonio Deudero Mayans        PP 
       Sra. Margarita Martorell Ribot             PP 
 
             La Secretaria-Interventora 
 
        Margalida Mulet Cañellas 
                  
             1.- Aprovació de les Actes de les sessions anteriors dels dies 24 de novembre i 3 
de desembre de 2015 
 
               A instància del Senyor Deudero es fa la següent modificació de l’Acta de dia 
24 de novembre: 
 
              Al punt al qual es va aprovar el Compte General de l’exercici de 2014, es 
modificarà els sentit de les votacions, senyalant l’abstenció dels grups P=P i PSOE 
   
             Efectuada l’anterior modificació, per unanimitat es varen aprovar les actes de 
les sessions anteriors dels dies 24 de novembre i 3 de desembre de 2015 
 

2.- Donar compte acord  del conveni subscrit amb el Consell de Mallorca de 
cooperació tècnica per a la redacció  i direcció d’obra del projecte d’escola 
Municipal de música i dança de Ca ses monges 

 
Per part del Senyor Batle es dona compta que el passat dia 16 de desembre de 

2015 a les 13,00 hores a la seu del Consell de Mallorca (Palau Reial 1), Sala de Plenaris, 
es va procedir a la signatura del conveni de Cooperació tècnica 2015 per 
redacció/direcció d’obres del  projecte d’escola Municipal de música i dança a 
l’antic edifici de Ca ses monges per part de l’Honorable Sr. President del Consell de 
Mallorca, Miquel Ensenyat Riutort, del conseller de Desenvolupament Local, el Sr. Joan 
Font Massot i el Batle d’aquesta Corporació  

 
Quedant els presenta assabentat de l’anterior 
 



 
 
3.- Donar compte de l’acord de la Comissió Insular d’ordenació del Territori i 

Urbanisme en sessió de dia 27 de novembre de 2015, damunt les NNSS de Puigpunyent 
 
Per part del Senyor Batle es dona compte que la Comissió Insular d’Ordenació 

del Territori i Urbanisme en sessió de dia 27 de novembre de 2015, va prendre l’acord 
següent: 

 
“Vista la tramitació duta a terme en la fase d’aprovació definitiva que preveu 

l’article 132 del Reial Decret 2159/1978, de 23 de juny, Reglament de Planejament 
Urbanístic, del document de revisió i adaptació al Pla Territorial Insular de Mallorca de 
les normes subsidiàries de Planejament del municipi de Puigpunyent, i tot considerant 
que, després d’efectuar els actes d’instrucció de la fase del procediment que 
corresponen, ha resultat que: 

 
PRIMER.- En data 30 de setembre de 2010 el Ple de la Comissió de Medi 

Ambient va acordar declarar la inviabilitat de sotmetre la revisió i adaptació de les 
NNSS de Puigpunyent a Avaluació ambiental estratègica i informar-les d’acord amb el 
Decret 4/1986 favorablement amb prescripcions. 

 
SEGON.- L’article 42 de la Llei 30/1 992, de 26 de novembre, de règim jurídic de 

les administracions públiques i del procediment administratiu estableix 1’ obligació de 
l’administració de dictar resolució expressa en tots els procediments. Així mateix, 
l’article 87.2 de la Llei 30/1992 estableix com un deis mitjans de terminació del 
procediment la impossibilitat material de continuar-lo per causes sobrevingudes. 

 
Per això, en virtut del que ara s’ha manifestat, aquesta Comissió, prèvia 

proposta de la Ponència Tècnica d’Ordenació del Territori i Urbanisme, acorda 
declarar acabat el procediment que es segueix en 1’ expedient: 18/2006-PU, atesa la 
impossibilitat legal de continuar-lo per causes sobrevingudes, d’acord amb l’Informe 
del Servei Jurídic d’ Urbanisme de dia 13 de novembre de 2015, amb arxivament de 1’ 
expedient de revisió i adaptació al Pla territorial insular de Mallorca de les Normes 
subsidiàries de Puigpunyent. i comunicació d’aquest acord al municipi afectat. Aquest 
acord implica que queda sense efecte la suspensió prevista en el punt tercer de 
l’acord publicat en el BOIB núm. 34, de dia 11 de març de 2014.” 

 
Així con de l’INFORME - PROPOSTA QUE S’ELEVA A LA  PONÉNCIA TÉCNICA 

D’ORDENACIÓ DEL TERRITORI 1 URBANISME que diu el següent: 
 
Fets 
 
L’Ajuntament de Puigpunyent aprova inicialment la revisió i adaptació al Pla 

Territorial Insular de Mallorca de les Normes Subsidiàries de planejament de 
Puigpunyent el mes de desembre de 2004. 1 dia 31 d’octubre de 2005 s’aprova 
provisionalment. Si bé en un primer moment es va tramitar conjuntament amb el 
catàleg de protecció del patrimoni històric, posteriorment es varen separar els dos 
expedients, i el catàleg no es va aprovar provisionalment. 

 
Dia 14 d’abril de 2006 es registra d’entrada al Consell Insular de Mallorca la 

documentació referent a l’aprovació provisional de la revisió i adaptació al Pla 
Territorial Insular de Mallorca de les NNSS de Puigpunyent. 

 
Dia 30 de setembre de 2010, el PIe de la Comissió de Medi Ambient va acordar 

declarar la inviabilitat de sotmetre la revisió i adaptació de les NNSS de Puigpunyent a 
Avaluació ambiental estratègica ¡ informar-les d’acord amb el Decret 4/1986 
favorablement amb prescripcions. 



 
La Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme i Patrimoni Històric en 

sessió de dia 25 de febrer de 2011, acorda de suspendre I’aprovació definitiva de la 
revisió i adaptació al Pla Territorial Insular de Mallorca de les Normes Subsidiàries de 
planejament de Puigpunyent fins que no es tramiti conjuntament en fase d’aprovació 
definitiva amb el Catàleg, i s’esmenin les deficiències de I’informe deis serveis tècnic ¡ 
jurídic d’urbanisme de dia 11 de febrer de 2011. 

 
Vist el temps transcorregut sense que per part de L’Ajuntament s’hagi aportat 

cap tipus de documentació i considerant la inviabilitat de seguir amb la tramitació 
d’aquest expedient, dia 20 d’octubre de 2015 s’ha notificat al president de la CMAIB 
l’escrit, signat pel Director Insular d’urbanisme de dia 15 d’octubre, mitjançant el qual 
s’ha conferit tràmit d’audiència de deu dies, d’acord amb el que estableix l’article 84 
de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, explicant en quina situació es troba l’esmenta’t 
expedient per tal que per part de la CMAIB es pogués manifestar el que considerés 
convenient. Una vegada transcorregut el termini atorgat, no s’ha rebut cap 
comunicació al respecte. 

 
Dia 27 d’octubre de 2015 s’ha notificat a l’Ajuntament de Puigpunyent l’escrit, 

signat pel Director Insular d’urbanisme, dia 15 d’octubre, mitjançant el qual s’ha 
conferit tràmit d’audiència de deu dies, d’acord amb el que estableix I’article 84 de la 
Llei 30/1992, de 26 de novembre, explicant en quina situació es troba l’esmenta’t 
expedient per tal que per part de l’Ajuntament es pogués manifestar el que considerés 
convenient. 

 
Dia 6 de novembre de 2015 s’ha registrat d’entrada en el Consell un escrit 

d’al·legacions signat pel Batle en el qual explica que L’Ajuntament va contractar un 
nou equip redactor que va elaborar una nova documentació que va ser aprovada 
pel Ple dia 28 de gener de 2014 ¡ es va exposar a ¡informació pública restant ara 
pendent de l’aprovació provisional ¡ posterior remissió al Consell Insular de Mallorca per 
a la seva aprovació definitiva i sol·licita que s’informi a l’Ajuntament de les 
repercussions que té en la tramitació de la revisió i adaptació de les Normes 
subsidiàries de planejament al PTIM la sentència del Tribunal Suprem de 3 de febrer de 
2015. També ens informen que el Catàleg s’ha tramitat independentment de les 
normes i que està pendent de resolució per part del Consell. 

 
Consideracions jurídiques 
 
D’una banda, la Disposició Transitòria tercera de la Llei 11/2006, d’avaluacions 

d’impacte ambiental ¡ estratègiques a les Illes Balears que estableix el següent: 
 
Plans ¡ programes iniciats amb anterioritat a ¡‘entrada en vigor de la llei 
 
1. L’obligació d’avaluació ambiental estratègica a què es refereix aquesta llei 

s’aplicarà als plans ¡ programes en què el primer acte preparatori formal sigui posterior 
a! 21 de juliol! del 2004. 

 
2. L’obligació d’avaluació ambiental estratègica a què es refereix aquesta llei 

s’aplicarà als plans ¡ programes en què el primer acte preparatori formal sigui anterior 
a 21 de juliol! dei 2004 i la seva aprovació, ja sigui amb caràcter definitiu, ja sigui com a 
requisit previ per a la seva remissió al Parlament de les lles Balears per a la tramitació 
pel procediment corresponent, es produeixi amb posterioritat al 21 de juliol de 2006, llei 
vat que l’òrgan ambiental, previ informe de l’òrgan promotor, decideixi, cas per cas ¡ 
de forma motivada, que això és inviable i, en tal cas, s’informi al públic de la decisió 
adoptada. 

 



3. Als afectes previstos en aquesta disposició, s’entendrà pel primer acte 
preparatori formal el document oficial d’una administració pública competent en 
l’àmbit d’aplicació d’un pla o programa que manifesti la intenció de promoure 
l’elaboració o la redacció d’un pla o programa mobilitzant els recursos econòmics ¡ 
tècnics que facin possible la seva presentació a aprovació. 

 
4. En el cas que l’òrgan ambiental decideixi la inviabilitat de la subjecció a 

avaluació ambiental estratègica, el pla o el programa serà sotmès a avaluació 
ambiental d’acord amb el Decret 4/1986, de 23 de gener, d’implantació ¡ regulació 
deis estudis d’avaluació d’impacte ambiental (apartat afegit per la Llei  6/2007, de 27 
de desembre). 

 
Per l’altra banda la Llei 21/2013 de 9 de desembre, d’avaluació d’impacte 

ambiental de directa aplicació a les Illes Balears des del 12 de desembre de 2014. 
 
Considerant que la situació d’aquest expedient és quasi idèntica a la descrita 

en la recent sentència de la sala contenciosa administrativa (secció quinta) del 
Tribunal Suprem de 3 de febrer de 2015 (RC 35/2013) que ha declarat la nul·litat de 
l’acord adoptat pel PIe de la CMAIB de 3 de juliol de 2009 que va declarar la 
inviabilitat de subjectar el PGOU d’Eivissa a Avaluació Ambiental Estratègica ¡ l’acord 
de la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme i Patrimoni Històric del 
Consell Insular d’Eivissa pel qual es va aprovar definitivament la revisió del PGOU 
d’Eivissa, entenem que la continuació d’aquest expedient és inviable a dia d’avui. 

 
Així mateix, vistes les al·legacions fetes per l’Ajuntament ¡ els tràmits que s’han 

realitzat per L’Ajuntament (aprovació de l’esmena de deficiències, informació pública) 
cal dir que tots aquests tràmits realitzats amb anterioritat a l’esmentada sentència es 
veuen afectats per aquesta, ja que el que implica és la necessitat de subjectar la 
revisió i adaptació de les normes a la tramitació ambiental, d’acord amb el que 
s’estableix en la normativa ambiental, ja que en cas contrari la conseqüència és la 
nul·litat de tot l’actuant. 

 
Cal dir que la tramitació del catàleg no es veu afectada ja que són dos 

documents autònoms ¡ pot seguir amb la seva tramitació. 
 
L’article 87.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, dins el capítol finalització 

del procediment, disposa que també produeix la terminació del procediment la 
impossibilitat material de continuar-lo per causes sobrevingudes. La resolució que es 
dicti ha de ser motivada. 

 
Conclusió i proposta 
 
Per L’exposa’t, entenem que pertoca proposar a la Ponència Tècnica 

d’Ordenació del Territori i Urbanisme que elevi a la Comissió Insular d’Ordenació del 
Territori i Urbanisme la següent proposta d’acord: 

 
“Vista la tramitació duta a terme en la fase d’aprovació definitiva que preveu 

I’article 132 del Reial  Decret 2159/1978, de 23 de juny, Reglament de Planejament 
Urbanístic, del document de revisió i adaptació al Pla Territorial Insular de Mallorca de 
les normes subsidiàries de Planejament del municipi de Puigpunyent, ¡ tot considerant 
que, després d’efectuar els actes d’instrucció de la fase del procediment que 
corresponen, ha resultat que: 

 
PRIMER.-. En data 30 de setembre de 2010 el PIe de la Comissió de Medi 

Ambient va acordar declarar la inviabilitat de sotmetre la revisió ¡ adaptació de les 
NNSS de Puigpunyent a Avaluació ambiental estratègica i informar-les d’acord amb el 
Decret 4/1986 favorablement amb prescripcions. 



 
SEGON. -. L’article 42 de la Llei  30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de 

les administracions públiques i del procediment administratiu estableix I’obligació de 
I’administració de dictar resolució expressa en tots els procediments. Així mateix, 
l’article 87.2 de la Llei 30/1992 estableix com un deis mitjans de terminació del 
procediment la impossibilitat material de continuar-lo per causes sobre vingudes. 

 
Per això, en virtut del que ara s’ha manifestat, aquesta Comissió, prèvia 

proposta de la Ponència Tècnica d’Ordenació del Territori i Urbanisme, acorda 
declarar acabat el procediment que es segueix en 1’ expedient: 18/2006-PU, atesa la 
impossibilitat legal de continuar-lo per causes sobrevingudes, d’acord amb l‘informe 
del Servei Jurídic d’urbanisme de dia 13 de novembre de 2015, amb arxivament de 
l’expedient de revisió i adaptació al Pla territorial insular de Mallorca de les Normes 
subsidiàries de Puigpunyent, i comunicació d’aquest acord al municipi afectat. Aquest 
acord implica que queda sense efecte la suspensió prevista en el punt tercer de 
l’acord publicat en el BOIB núm. 34, de dia 11 de març de 2014 

 
Per part del Senyor Batle s’explica que l’anterior acord implica que la suspensió 

de llicencies acordada al seu moment per l’Ajuntament queda anul·lada , i que a 
partir de la data l’Urbanisme dintre el terme de Puigpunyent s’ha de regir per la 
normativa anterior. 

 
El Senyor Deudero del PP intervé i diu que  l’anterior acord presenta una cara i 

una creu: Per una banda es desbloqueigarà la suspensió de llicencies, però per altra fa 
mes de tres legislatures que es va començar l’adaptació de les NNSS al PTM, i encara 
no han estat aprovades. 

 
Per altra banda li agradaria sabre el cost econòmic que ha suposat la 

tramitació que ara s’anul·la, cost pel que no s’ha obtingut cap resultat, ja que a la fi el 
que paga aquest cost es el contribuent, així com quina part de la feina feta es pot 
aprofitar. També senyala que hi ha qüestions puntals i estratègiques com pot esser la 
qualificació urbanística del punt verd que es podran fer de manera independent i 
ràpida. 

 
El Senyor Francesc Canyelles Marqués, Regidor d’urbanisme pren la paraula i 

explica que hi ha temes prioritaris que es tractaran com a modificacions puntuals. 
Aquest anys s’ha fet una feina que com feina grossa ja està feta ,i lo que si al cas 
allargarà mes es procés seran les tramitacions. 

 
El Senyor Batle intervé i diu que el que ha fet GAT es 100% utilitzable, i ja està 

feta la feina de subsanació de les NNSS anteriors. Està totalment d’acord amb que s’ha 
de ser autocrítics. En quan al cost ha etat 100% subvencionat pel CIM per la qual cosa  
a l’Ajuntament de Puigpunyent ni li ha costat res, no obstant, tant per l’equip de 
govern anterior com a aquest es fa prioritari aprovar unes NNS adaptades al PTM. En 
quan a les modificacions puntuals i urgents que es necessiten, s’ està negociant amb 
tècnics del CIM per poder-lo fer de la manera mes ràpida possible.   

 
Quedant assabentats els presents de tot l’anterior   
 
 

           4.- Proposta d’acord que presenta el Batle d’ Iniciar els tràmits per tal de 
redactar un nou Pla General amb l’adaptació al Pla Territorial de Mallorca. 
 
 

Es procedeix a llegir la proposta d’acord que presenta el Batle de l’Ajuntament 
de Puigpunyent al Ple Municipal per la seva aprovació: 
 



 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

La Comissió Insular d’Ordenació del Territori i Urbanisme en sessió de dia 27 de 
novembre, va prendre l’acord següent: 
 
“…declarar acabat el procediment que es segueix en l’expedient: 18/206-pu, ATESA la 
impossibilitat legal de continuar-lo per causes sobrevingudes, d’acord amb l’informe 
del Servei Jurídic d’Urbanisme de dia 13 de novembre de 2015, amb arxivament de 
l’expedient de revisió i adaptació al Pla Territorial insular de Mallorca de les Normes 
Subsidiàries de Puigpunyent, comunicació d’aquest acord al municipi afectat. Aquest 
acord implica que queda sense efecte la suspensió prevista en el punt tercer de 
l’acord publicat en el BOIB num. 34, de dia 11 de març de 2014.” 
 
 

Per tot això, proposa el següent acord: 
 
 

Iniciar els tràmits per tal de redactar un nou Pla General amb l’adaptació al Pla 
Territorial de Mallorca. 

 
Per part del Senyor Batle es raona la seva proposta senyalant que es una 

declaració d’intencions per poder comptar a Puigpunyent amb una normativa 
urbanística adaptada 

 
El Sr Toni Marí del PSIB-PSOE manifesta que al dia d’avui no veu cap altra 

alternativa 
 
El Sr Deudero del PP intervé i diu que baix el seu punt de vista falta una part 

important a la proposta que es la determinació del pressupost, ja que aleshores no es 
sap quina es la línea pressupostària amb la que compta aquest Ajuntament per fer 
front a  la el·laboració d’aquest Pla General que es proposa 

 
El Senyor Francesc Canyelles Marqués, Regidor d’urbanisme explica que en 

aquest moment el CIM no té línies per finançar aquestes feines. Si bé hi ha un gabinet 
tècnic dins el propi CIM, aquest gabinet no té capacitat per fer mes que tres Municipis 
per any. En aquests moments no es saben els criteris que adoptarà el CIM, si bé per 
part de la Consellera es va dir que haurà subvencions mínimes per municipis que ja 
tenen l’adaptació del planejament avançada. Per la seva part es suposa que els 
criteris seran els de sempre, ajudar prioritàriament als municipis de menys de 5.000 
habitants 

 
Passada la proposta a votació, aquesta es aprovada per unanimitat 

 
 
 
 5.- Donar compte de la nota declaratòria a la  Sentencia 178/2015, de 29 
d’abril, del Jutjat de lo Contenciós Administratiu numero 2. en els autos del recurs 
d’apel·lació nº 277/15, dimanats del procediment ordinari 260/2009 
 
              Per part del Senyor Batle es dona compta de  la nota declaratòria a la  
Sentencia 178/2015, de 29 d’abril, del Jutjat de lo Contenciós Administratiu numero 2. 
en els autos del recurs d’apel·lació nº 277/15, dimanats del procediment ordinari 
260/2009 sol·licitada per aquest Ajuntament  al Jutjat de lo Co0ntenciós Administratiu 
número 2 que diu:  
 



A LA SALA DE LO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO MONTSERRAT MONTANÉ 
PONCE, Procuradora de los Tribunales y de AYUNTAMIENTO DE PUIGPUNYENT, en los 
autos del recurso de apelación n° 277/15, dimanantes del procedimiento ordinario 
260/2009, del Juzgado de lo Contencioso Administrativo 2, ante la Sala digo: 
 

Que en fecha 30 de noviembre de 2015, ha sido notificada a esta parte la 
sentencia de igual fecha, dictada en el recurso de apelación por esta parte contra la 
sentencia 178/2015, de 29 de abril, del Juzgado de lo Contencioso Administrativo 2. 

 
Que al amparo de lo dispuesto en el art. 267 de la LQPJ y dentro del plazo 

legalmente habilitado al efecto, solicito aclaración de la sentencia de esta Sala, en 
base a las siguientes 
 
CONSIDERACIONES 
 

PRIMERA.- La sentencia de la que se solicita aclaración, señala en su 
Fundamento de Derecho Segundo 2) que «Respecto de si para la fijación de los 
intereses moratorios debían excluirse las cantidades abonadas al contratista como 
anticipo de material, concretamente en la certificación n° 1 de la obra principal, 
relativa al abono a cuenta para la instalación de maquinaria, por importe de 
384.226,86.-€, sin embargo resulta demostrado que el pago de esta certificación 
integraba una compensación de esta partida por anticipos con las correspondientes a 
trabajos efectuados, debiendo desestimarse el motivo». 
 
          Del expediente administrativo resulta que dicha cantidad abonada por anticipo 
de material fue efectivamente deduciéndose de las certificaciones 2 a 9, obrantes al 
expediente administrativo, por lo que los intereses de demora de la certificación n° 1, 
solo pueden alcanzar desde transcurso del plazo de dos meses en que dichas facturas 
2 a 9 fueron presentadas al Ayuntamiento demandado apelante hasta al momento en 
que fueron realmente abonadas, y ello por cuanto como señala el recurrente en su 
escrito de demanda y queaa acreaicaao en ei expeaience aaminiscracivo, ia suma 
por acopio de material fue abonada en fechas 8 de octubre de 2005 y 23 de enero de 
2006, y las facturas 2 a 9, son de fecha 31 de enero, 28 de febrero, 31 de marzo, 30 de 
abril, 30 de mayo, 30 de junio,31 de julio y 31 de agosto de 2005. 
 

Es por ello que, respetando el criterio del Juzgador, es decir que en cuanto al 
importe de la factura n° 1 relativa a copio de material se fue compensando por 
trabajos ejecutados (y comprendidos en las facturas 2 a 9), dichos intereses moratorios 
solo pueden calcularse teniendo en cuenta la fecha en que dichas certificaciones 2 a 
9 fueron presentadas y mediante las que se compensación lo abonado a cuenta, 
pues de lo contrario daría lugar a un enriquecimiento injusto para la Administración 
 

En su virtud, 
 

SUPLICO A LA SALA que, teniendo por presentado, en tiempo y forma, este 
escrito, Y previos los trámites legalmente previstos, dicte Auto aclarando el precitado 
concepto oscuro de la sentencia de fecha 30 de noviembre de 2015, recaída en estos 
autos de apelación, en el sentido precedentemente citado. 

 
Per part del Senyor Deudero del PP es manifesta que a l’escrit de l’advocada 

existeix una certa confusió ja que mescla Ajuntament amb empresa privada 
 
Quedant tost els presents assabentat de l’anterior 

 
           6.- Proposta d’acord sobre Instar a la Conselleria d’Innovació, a la Direcció 
General de desenvolupament tecnològic i a Multimèdia de les Illes Balears a resoldre 
d’una manera definitiva el baix o nul nivell de senyal que reben els veïns de Galilea 



 
 

Es procedeix a llegir la proposta d’acord que presenta el Batle de l’Ajuntament 
de Puigpunyent al Ple Municipal per la seva aprovació: 
 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

Des de l’entrada en funcionament de la televisió per TDT el veïns de Galilea 
hem patit una disminució del servei que s’ha agreujat els darrers temps amb la 
baixada de potencia de la senyal que rebem des de repetidors situats al municipi de 
Calvià.  
 

En data de 10 de desembre de 2015 se va donar entrada un escrit ( registre 
d’entrada 1970) de veïns de Galilea instant a l’Ajuntament a fer els tràmits necessaris 
per resoldre la situació definitivament donant el servei amb una senyal optima que ens 
permeti rebre la televisió amb les mateixes condicions que la resta de ciutadans de les 
Illes Balears. 
 

Per tot això, proposa el següent acord: 
 
 

Instar a la Conselleria d’Innovació, a la Direcció General de desenvolupament 
tecnològic i a Multimèdia de les Illes Balears a resoldre d’una manera definitiva el baix 
o nul nivell de senyal que reben els veïns de Galilea 

 
Passada la proposta a votació, aquesta es aprovada per unanimitat 

 
 
         7.- Donar compte subvenció  del CIM Pla Especial al Municipis de menys de 
20.000 habitants 
 
 Per part del Senyor Batle es dona compte de que al BOIB Núm. 183 de 17 de 
desembre de 2015, apareix la següent publicació: 
 

El Ple del Consell de Mallorca, en sessió de dia 10 de desembre de 2015, va 
adoptar, entre d’altres, el següent acord: 
 

“1.- Aprovar inicialment la creació d’un Pla Especial per als anys 2015 i 2016 per 
ajudar els ajuntaments de Mallorca de població inferior o igual a 20.000 habitants per 
a obres i serveis mínims obligatoris de l’article 26 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 

 
             2.- Aprovar inicialment el règim de concertació del Pla Especial per als anys 
2015 i 2016 que s’adjunta a aquest acord com Annex I disposar per a aquest règim la 
normativa específica aplicable pel que fa referència a l’atorgament i execució de les 
ajudes que es derivin d’aquest Pla Especial. 
 
            3.- A aquest Pla Especial just poden acollir-se els ajuntaments i les entitats locals 
menors de Mallorca de població inferior o igual a 20.000 habitants que no hagin 
obtingut la totalitat de l’ajuda aprovada en el Pla Especial d’ajudes 2015-2016. 
 
            Les actuacions que han de obtenir l’ajuda són obres d’inversió de l’article 26 de 
la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, d’un import igual o 
superior a 10.000,00 euros, IVA inclòs. 
 



            4.- Aprovar inicialment la proposta de distribució de les ajudes d’aquest Pla 
especial. Els Ajuntaments i entitats locals menors de Mallorca que es podran acollir a 
aquest Pla especial i les ajudes que s’obtindran són els següents: 
 
Ajuntament                                             CIF                                                   Ajuda 
 
Andratx                                            P-0700500B                                              58.500,00 
Montuiri                                            P-0703800C                                             55.044,87 
Puigpunyent                                    P-0704500H                                            100.000,00 
Santa Maria del Camí                    P-0705600E                                               12.732,28 
TOTAL                                                                                                                226.277,15 
 
 
               5.- Autoritzar una despesa per import de dos-cents vint-i-sis mil dos-cents 
setanta set euros amb quinze cèntims (226.277,15 €) amb càrrec a la partida 
pressupostària 65.94310.76202, del pressupost de 2015 per a la concessió de 
subvencions d’aquesta convocatòria. 
 
                6.- Sotmetre a exposició pública aquest Pla Especial per un termini de deu 
dies hàbils mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB). Durant 
aquest termini es podran presentar a aquest Pla les al·legacions i les reclamacions que 
es considerin oportunes. Si no es presenten al·legacions ni reclamacions en aquest 
termini, aquest Pla Especial s’entendrà aprovat definitivament. 
 
               7.1- Amb càrrec a aquesta ajuda es podran presentar un o diferents projectes, 
però el màxim subvencionable per a cada municipi seran les quantitats que es fan 
constar a l’apartat 4 d’aquest acord. Una vegada presentat el projecte o projectes 
per part dels ajuntaments, el Ple del Consell de Mallorca aprovarà el destí de l’ajuda. 
En primer lloc se subvencionarà el projecte de major quantia i la resta s’aplicarà al 
següent o següents projectes. Si el projecte o la suma de tots els projectes presentats 
és d’import inferior a l’ajuda concedida, aquesta es reduirà automàticament a l’import 
de les actuacions presentades. 
 
                7.2.- Aprovat definitivament aquest Pla Especial, l’ajuntament interessat ha de 
presentar la documentació compresa als ANEXXES d’aquest BOIB 
 
 El Senyor Batle explica que l’intenció de l’equip de govern es sol·licitar un 
projecte per millorar l’enllumenat  públic 
 
             Quedant els presents assabentats de l’anterior 
 
       8.-  Proposta del grup Municipal PSIB-PSOE sobre reorganització tràfic plaça de 
l'Ajuntament 
 
                   Per part del Senyor Antoni Marí Enseñat, portaveu del Grup Municipal 
Socialista PSIB-PSOE de l’Ajuntament de Puigpunyent, es procedeix a llegir la següent 
proposta: 
 
                 Exposició de Motius: 
 
                 Atès que la plaça de l’Ajuntament és un lloc de reunió de la gran quantitat 
d’infants que habiten al nostre municipi. 
 
                Atès que suposa un perill que circulin cotxes que molts de cops van a altes 
velocitat,  
 
               Atès que tenim la possibilitat de minvar aquest risc i redirigir el tràfic 



 
              Atès que és prioritari fomentar la seguretat de la gent i especialment deis 
infants. 
 
                Ates que molta de gent s’han manifestat en nombroses ocasions 
advertències sobre aquest tema. 
 
                                 PROPOSTA D’ACORD 
 
               Per tal d’assegurar la zona esmentada ¡ així millorar la qualitat de vida deis 
nostres habitants, es proposa: 
 
             Redirigir el tràfic d’aquesta del divendres migdia al diumenge a vespre. 1 així 
poder-ho revaluar per altres horaris entre setmana. 

 
            Reduir considerablement els límits de velocitat d’aquesta zona, així com posar 
la senyalització apropiada per fer-ho visible als conductors. 
 
           Demanem resposta per escrit. 
 
           El Senyor Batle explica que inicialment aquesta proposta no es va dur a l’ordre 
del dia i s’ha inclòs després perquè s’ha produït una confusió amb el sentit de l’escrit, ja 
que demanava resposta per escrit i no que s’inclogués al Plenari 
 
           El Senyor Toni Marí explica que si bé el text pot esser un poc confús, es evident 
que totes ses propostes dels grups municipals s’han de dur a plenari 
 
          El Senyor Deudero del PP manifesta que aquest tema es d’inquietud general des 
de fa molt de temps, no obstant anteriorment el PSOE en legislatures anteriors ho 
posava problemes t5ècnics per solventar-lo i ara ho proposa 
 
          El Senyor Batle diu que pareix que hi ha dues propostes. En relació al punt 2 s’ha 
demanat informe a la Policia Local. El punt 1 es tracte del tram de la carretera 
d’Espoles de la qual es competent es CIM, per la qual cosa es necessitaria la seva 
autorització. Amb una modificació puntual de les NNSS el camí de Ca na Veny pot 
esser obert al tràfic. Així mateix es pot sol·licitar un informe al CIM sobre l’horari 
proposat , ja que es l’organisme competent que ha d’autoritzar al seu cas, així com en 
relació al punt 2 es pot contemplar la possibilitat d’un pas elevat. Una vegada 
obtinguts els informes necessaris es pot sol·licitar la participació ciutadana perquè 
siguin els veïns el que decideixin 
 
        Per part de la Sra. Margalida Morell es proposa que es modifiqui la redacció de 
l’acord a adoptar en quan a la seva redacció 
 
       Per part de la Corporació es dona una nova redacció a la PROPOSTA D’ACORD 
 
      Instar al CIM per que es faci l’estudi de la possibilitat de redirigir el tràfic en un horari 
determinat durant els caps de setmana 
 
       Dita proposta es aprovada per unanimitat 
 
          9.- Decrets de Batllia del  356/2015 al 397/2015 
 
         El Senyor Toni Marí del grup Municipal PSIB-PSOE sol·licita aclariment dels següents 
Decrets de Batllia: 
 



DECRET DE BATLIA NÚMERO 374/2015 
 
 Donar de baixa el següent  rebut de d’aigua i clavegueram: 
 
Rebut: 538     
Període: 2n trimestre de 2015   
Import:  271,12 €    
Titular: Matias Bauzà Sanchez. 
 

DECRET DE BATLIA NÚMERO 375/2015 
 
PRIMER.- Donar de baixa el rebut del comptador 271 del tercer  trimestre de 2015, per 
un import de 193,45 euros. 
 
SEGON.- Feta una nova liquidació considerant la totalitat del consum amb la quota 
número 1 de  la taxa, i que dóna un import de 105,37 euros. 
 
 El Senyor Batle contesta dient que normalment es tracta de liquidacions que es 
fan quan es detecten fuites d’aigua 
 

DECRET DE BATLIA NÚMERO 394/2015 
 
 
PRIMER.- Ordenar la baixa dels rebuts d’aigua i clavegueram pendents de pagament 
de 20143t, 20144t, 20151t i 20152t. 
 
        Contestant-li la Sra. Margalida Morell que es tracta d’u8suaris de comptadors 
instal·lats als hort ecològics que no volen continuar amb l’explotació d’aquest horts. 
 
        A la pregunta efectuada pel Senyor Toni Marí de PSIB-PSOE de com està el tema 
dels horts ecològics, la Sra. Margalida Morell li respon que s’està mirant si hagués noves 
persones interessades, inclús la seva reubicació 
 
 
         10- Control de l’equip de govern , actes de la Junta de Govern Local dels dies 
12,19, i 26 de novembre i 3,10 i 17 de desembre de 2015-12-23 
 
     El Senyor Toni Marí del grup Municipal PSIB-PSOE efectua les següents preguntes: 
 
1.- De l’acta del dia 12 de novembre.- Sobre la valoració del llocs de feina acordada 
quins son els objectius, a lo que li respon la Sra. Margalida Morell que és un tema tècnic 
que ho valorarà l’empresa contractada 
 
2.- De l’acta del dia 26 de novembre.- Sobre el tancament de l’expedient obert per 
maltractament animal. La Sra. Margalida Morell li respon que era un tema complicat 
que es va tancar perquè es va complir l’objectiu que era la renuncia i cessió dels cans 
per part del titular a persones responsables que els cuidaran com pertoca 
 
3.- De l’acta del dia 19 de desembre.- Sobre l’acord de fraccionament de pagament 
a l’empresa Diego y José Luis. A lo que li respon el Senyor Batle que es tracta d’una 
negociació efectuada amb el misser d’aquesta empresa que ha estat condemnada 
per sentencia ferma al pagament d’unes quantitats a l’Ajuntament de Puigpunyent 
 
4.- De l’acta del dia  17 de desembre.- Sobre l’ncrement del 9’96% del Pressupost de les 
obres de Can Parrò. A lo que li contesta el Senyor Francesc Canyelles de que es tracta 



d’una modificació en el transcurs de les obres informada favorablement per tècnic 
director de les mateixes 
          
 
 
 
        11.- Torn d’urgència 
 
        No s’obri torn d’urgència 
 
         12- Precs i Preguntes 
    
         El Senyor Toni Marí del grup PSIB-PSOE  demana perquè s’han torbat tant en 
adjudicar les obres d’adequació de l’oficina de correus , contestant-li el Senyor Batle 
que s’han adjudicades una vegada fet el procediment de contractació adient 
 
 I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les vint i 
dos hores trenta minuts,  i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, la 
Secretaria Interventora la qual cosa certifico. 
 
El Batle                                                                                             La Secretaria-Interventora                                  
 Signat Gabriel Ferrà Martorell                                          Signat Margalida Mulet Cañellas                                  
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